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PROTOKOŁ NR 11 l2O18 z zebrania
Zarządu Osiedla ,,Centrum" z dnia 01 sierpnia 2018 roku

W dniu 01 sierpnia 2018 roku w sali SP Nr 5 odbyło się spotkanie członków zarządu
osiedla 'CENTRUM". (obecni członkowie zarządu - 6 osób) Pani Pęewodnicząca lwona
Stępień powitała zebranych i przedstawiła zebranym plan spotkania.

l. Poruszono następujące tematy:
a) podsumowano imprezę Piknik Rodzinny z dnia 10.06.2018 r. zorganizowanej na
Ogródkach działkowych lRYS.

- Wyrażone opinie Zarządu oraz medialne komentarze były bardzo pozytywne i dały powód
do kontynuowania tego typu spotkań.

b) Przyznania dodatkowych środków finansowych dla SP5

- Z powodu braku środków finansowych wniosek na ten rok rozpatrzono negatywnie.

c) Zmiany godzin parkowania /dostaw/ na ulicy Słowackiego /deptak/
- Zwrócono uwagę, że teren ten jest prywatny i każda próba zmian konsultowana byc
powinna z właścicielami posesji. Co do starego, zdewastowanego blaszanego kiosku
zajmującego łączkę obok piekarni zwrócono uwagę, ze teren ten należy do UM Czechowice i

nalezy go zagospodarować i przeznaczyć dla mieszkańców - np. dodatkowy parking.

d) Wniosek Chóru Moniuszki o dofinansowanie zespołu na przyszły rok.
- Wniosek przyjęto pozytywnie a kwota zostanie określona W późniejszym czasie,

e) Zapoznano się z kwotą na przyszły rok budzetowy.
_ Pani przewodnicząca poinformowała zebranych, ze przydzielona kwota na 2019 rok ło
71 OO5 zł.

f) Odpowiedzi pisemnej uzyskanej od Strazy Miejskiej a dotyczącej odholowania
samochodóW z parkingU przy ulicy Jagiellońskiej.
- Odpowiedź Straży Miejskiej była połowiczna bowiem nie zawierała oceny całego parkingu
przy mechanice samochodowej a tylko część przed wjazdem do mechanika. Postanowiono
napiSać pismdjeszcze raz z dokładnym wskazaniem miejsca.
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g) Przypomnienia, że Wdział lZD ma w tym roku jeszcze wykonać remont na ulicy
Mazańcowickiej - tj. wyprofilowanie zakrętów, temat z ubiegłego roku ( lX2017r. ) z zebrania
ogólnego mieszkańców . Zwrócono również uwagę na koniecznośó naprawy powierzchni
chodnika przy ul. Klasźornej - dziury, nierówności oraz braki krawężników przy wlw
chodniku na caĘ długości zaczynając od ul. Legionów w kierunku ul. Sobieskiego,

Wprowadzenie na całej długości Iruchu jednokierunkowego na ulicy Jagiellońskiej do
bezpośredniego styku z ulicą Klasztorną,
- Decyzję W tej kwestii pozostawiono organom UM i Policji.

i) Zwrócono uwagę na wybryki i głośne zachowanie młodych ludzi w późnych godzinach
wieczornych przy ulicy Stawowej.
- Postanowiono poprosić Straż Miejską o zwiększenie liczby patroli w tym rejonie.

ll. Podjęto następujące uchwały:

1. Likwidacja w tym roku budżetowym zadania Wybieg dla psów i kwotę w wysokości
2.000,00 zł. przesuwamy do rezerwy ( uchwała nr 19 ).

2. Przesunięcie środków finansowych z Działalności statutowej na to samo zadanie z &
4300 kwotę 130,00 zł, na & 4220 ( uchwała nr 20 ).

lll. P. Przewodnicząca lwona Stępień podziękowała wszystkim zebranym i na tym
zakończyła spotkanie,
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Załączniki;

1. Uchwała nr 19 / 2018r.
2. Uchwała nr 20 l 2o'l8r.
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